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Finansudvalget 

Til: 

Dato: 

Omtryk: 

Erhvervsministeren 

10. december 2019 

11. december 2019 (ændret adressat) 

 

 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

FIU alm. del 

Spørgsmål 75 

Vil ministeren med henblik på et eventuelt samråd oplyse status for arbejdet i 

arbejdsgruppen om eventuelle regelændringer på baggrund af Atea-sagen, 

og herunder oplyse hvorfor regeringen endnu ikke har prioriteret at komme 

med forslag til initiativer og indkalde Folketingets partier til 

drøftelser/forhandlinger, når arbejdsgruppen ifølge procesplanen skulle have 

afsluttet sit arbejde i sommeren 2019? 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V). 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til 

lov@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

Jens Joel 

formand 

 

 

Finansudvalget 2019-20
(Omtryk  - 11-12-2019 - Ændret adressat) FIU Alm.del -  Spørgsmål 75

Offentligt


